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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de 
Voetbalvereniging Sliedrecht van donderdag 15 december 2022 

  
1. Opening 
Voorzitter Kees Verhoef, verder te noemen voorzitter, opent om 20.04 uur de vergadering en heet 
eenieder, mede namens de overige bestuursleden van harte welkom. 
De voorzitter vraagt de aanwezigen te gaan staan en een moment stilte in acht te nemen uit respect voor 
hen die ons zijn ontvallen het afgelopen jaar. 
 
Voordat de vergadering verder gaat, spreekt de voorzitter namens het hele bestuur, een woord van dank 
uit voor de tomeloze inzet van alle vrijwilligers die zich, in welke vorm ook, hebben ingezet en ook aan alle 
sponsoren, die de club een warm hart toedragen. 
De voorzitter deelt nog mee dat de penningmeester, Michel Kroon, vanavond afwezig is vanwege 
familieomstandigheden; zijn schoonvader is opgenomen is het ziekenhuis. 
Bij de verdere agendapunten worden sheets getoond als onderbouwing en toelichting. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Secretaris Tom Pauw, verder te noemen secretaris, geeft aan dat van de volgende personen een bericht 
van verhindering is ontvangen: 
Hanno van den Herik 
Leon Hoegee  
Aart Goedhart 
Albert Visser 
Wim Koppelaar (wedstrijdsecretaris) 
 
Voorts deelt de secretaris mee dat er geen ingekomen stukken zijn voor deze vergadering en dat de agenda 
voor deze vergadering op de website heeft gestaan. 
Er zijn 26 leden welke de presentielijst hebben getekend. 
 
3. Vaststelling verslag Algemene Ledenvergadering van 17 juni 2022 
Er zijn geen inhoudelijke of tekstuele opmerkingen en het verslag van 17 juni 2022 wordt goedgekeurd. 
 
4. Verslag bestuur over het seizoen 2021 – 2022 
De secretaris geeft een toelichting op een aantal punten van dit verslag: 
- Aan het begin van het seizoen werden we geconfronteerd met coronamaatregelen. Gelukkig kon er vanaf 
  februari tot juni weer gevoetbald worden; 
- De jubileum activiteiten vanwege het 110-jarig bestaan konden doorgang vinden; 
- Na afloop van de voorjaars ALV van 17 juni 2022 is een groot aantal jubilarissen in het zonnetje gezet; 
- Dennis van der Steen is per 1 juli 2022 opgevolgd door Marco Verbeek als nieuwe trainer voor 1; 
- Coen van der Waal behaalde zijn KNVB-diploma hoofdjeugdopleiding; 
- Het jeugdbeleidsplan zal geüpdatet worden; 
- Jan van Klaveren is aangesteld als nieuwe terreinmeester en is op de zaterdagmiddagen aanwezig; 
- Diverse activiteiten zoals Schoolvoetbal, Pupillententenkamp, Bedrijventoernooi, Baggercup, ouder - 
  kinderdag konden weer georganiseerd worden; 
- De contributie is lopende het seizoen niet verhoogd; 
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- Het aantal leden in seizoen 2021 – 2022 is iets gestegen: 
 

01-07-2021  01-07-2022 
Senioren       413        442 
Junioren                    233        282   
Mini-pupillen       245        215     
Rustende leden       175        184     

   1066           1123                                    
 

5. Financieel jaarverslag seizoen 2021 – 2022 
Vanwege de afwezigheid van de penningmeester, geeft de voorzitter een toelichting op het financieel 
jaarverslag en vraagt, indien er vragen zijn vanuit de vergadering, deze direct te stellen. 
Gijs van der Leeden geeft aan dat er vanuit de kascontrole commissie voorstellen zijn gedaan n.a.v. de 
controle.   
T.a.v. de meerjaren begroting waarnaar Gijs van der Leeden had geïnformeerd, geeft de voorzitter aan dat 
alles erg onzeker is en dat dit niet verandert. 
Ook meldt de voorzitter dat overwogen wordt de lening in overleg met de gemeente terug te geven. 
 
6. Verslag kascontrole commissie 
Gijs van der Leeden doet namens de kascontrole commissie verslag van hun controle: 
- voorgesteld: reserve groot onderhoud omzetten in reserve nieuwbouw; 
- kosten voor een jubileum: hier jaarlijks voor reserveren; 
- een relatief lage marge van de kantine – 42%; 
- de administratiekosten waren hoger dan begroot; 
- besparen op administratiekosten, nu de samenwerking met De Basis beëindigd is. 
 
Het bestuur neemt een aantal voorstellen over namelijk dat de reservering groot onderhoud wordt 
toegevoegd aan de voorziening nieuwbouw. Daarnaast zal er jaarlijks een bedrag worden gereserveerd 
voor het volgende jubileum. Met betrekking tot de marges deelt het bestuur mee dat daar doorlopend naar 
wordt gekeken en per 1 augustus 2022 o.a. de prijzen zijn aangepast. Inzake De Basis zijn er nog extra 
kosten geweest voor de afronding en overgang. Er zal wel naar de toekomst een besparing zijn op de 
kosten, maar waar tegenover staat geen sponsorinkomsten meer vanuit De Basis. 
 
De kascontrole commissie vraagt de vergadering décharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde 
beleid. De vergadering neemt dit over. 
 
7. Verkiezing leden bestuur en commissies 
Volgens het rooster van aftreden zijn Tom Pauw en Rob van Laarhoven aftredend. Zij hebben zich 
herkiesbaar gesteld. Bij acclamatie worden beiden herkozen. De ledenvergadering gaat verder akkoord met 
de invulling van de commissies. 
 
8. Contributie en energieprijzen 
De voorzitter geeft aan dat het bestuur besloten heeft de contributie niet per 1 januari 2023 te verhogen, 
maar wel per 1 juli 2023.  
Verder geeft de voorzitter aan dat de vereniging t.a.v. de energieprijzen wordt geconfronteerd met een 
forse verhoging hiervan. Vanuit de Landelijke Overheid is nog niet bekend hoeveel en in welke vorm er een 
gedeeltelijke compensatie aan verenigingen wordt toegekend. Op grond hiervan is aan de gemeente 
Sliedrecht om compensatie van de energiekosten gevraagd; hierop is nog geen concreet antwoord 
ontvangen; de gemeente wijst voorlopig naar de Landelijke Overheid. 
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Van Heineken is een brief ontvangen waarin een forse stijging van de bierprijzen van 10,7% per 1 januari 
2023 wordt aangekondigd. Deze prijsstijging zal eerst per 1 juli 2023 doorgevoerd worden. 
Concluderend: het bestuur wil eerst alles op een rij zetten en zal, indien meer bekend is, de leden hiervan 
op de hoogte stellen. 
 
9. Nieuws m.b.t. (toekomstige) accommodatie 
De voorzitter geeft een uiteenzetting van de stand van zaken op zit moment. 
- Sinds eind 2021 zijn er weer gesprekken met de gemeente; Johan de Kock voert de gesprekken met de 
   gemeente uit naam van vv Sliedrecht; 
- Er is een lijst ingediend bij de gemeente met de te verwachten kosten op deze locatie t/m 2026. 
   Hiermee is de gemeente akkoord gegaan. 
- Er is een brief naar de gemeente gestuurd i.v.m. de stijgende energiekosten;  
- Er gesprekken geweest tussen de verschillende grondeigenaren, die een positie hebben op de nieuwe 
   locatie waar wij staan ingetekend – naar verluidt verlopen deze gesprekken goed. 
 
N.a.v. de getoonde schetsen vraagt Riens van der Leeden of het nieuwe complex in de toekomst genoeg 
velden heeft i.v.m. de nieuwbouw van huizen en de mogelijke toename van het aantal leden. De voorzitter 
geeft aan dat er eventueel ruimte is voor een extra veld. 
Voorts meldt de voorzitter dat in Q1 van 2023 het zogeheten bestemmingsplan voor dit project ter inzage 
komt. 
Kees Kwakernaak informeert of e.e.a. aansluit aan onze wensen, waarop de voorzitter aangeeft dat wij 
gevraagd hadden om een fietsbrug en het nu een noord-zuid verbinding wordt. 
 
10. Planning aanpassing statuten - huishoudelijk reglement 
De secretaris geeft aan dat de komende maanden een upgrade gemaakt gaat worden van de statuten en 
het huishoudelijk reglement. 
Getracht wordt om in de voorjaars algemene ledenvergadering met een voorstel te komen. 
Op de vraag van Gijs van der Leeden of het beleidsplan ook geüpgraded gaat worden, geeft de secretaris 
aan dat het totale beleidsplan ook geüpgraded gaat worden. Mocht dit lukken voor de voorjaars algemene 
leden vergadering dan kan e.e.a. besproken worden en vastgesteld worden in de najaars algemene 
ledenvergadering. 
 
11. Rondvraag 
De secretaris heeft 2 punten: 
1. In de kascontrole commissie heeft Niels Verdoorn aangegeven te stoppen. Hiervoor zal een vervanger 
    gezocht moeten worden, waarop Gijs van der Leeden meedeelt dat ook hij en ook Jeroen Aantjes ermee 
    gaan stoppen. Er zal een nieuwe kascontrole commissie gezocht moeten worden. 
2. De voorzitter heeft aangegeven dat hij met zijn laatste periode als voorzitter bezig is. Tijdens de najaars 
    algemene ledenvergadering wil hij graag het stokje overdragen. Er is nog geen nieuwe kandidaat. Mocht 
    iemand een geschikte kandidaat weten, verzoekt de secretaris hem dit door te geven. 
 
Theo Leeuwestein bedankt het bestuur namens het G-team voor de belangstelling die getoond is – vanuit 
het bestuur - bij het kampioenschap en het feest voor het 12 ½ jarig bestaan van het G team. 
 
12. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 21.01. 
  
 
 
 
 


